



DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA)

ຮະບຽບການຂອງການສັງເກດເບິ່ງຜິວຫນັງ  
Skin Observation Protocols

Client's Name and Address

Client Representative's Name and Address

ມາຍັງ \_\_\_\_\_,

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດແລ້ວໃນຫມໍ້ງານນີ້ການປະເມີນຜົນເບິ່ງຄວາມຕ້ອງການໃນການປິ່ນປົວ ແລະ ການບໍລິການຂອງທ່ານໂດຍການໃຊ້ເຄື່ອງມືວັດແທກການຕີຮາຄາການປະເມີນຜົນ ແລະ ການຮາຍງານອັນຄົບຖ້ວນຂອງພະແນກ DDA. ໃນຂະນະທີ່ເຮັດການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນ DDA ຂອງທ່ານໃຫ້ແລ້ວ, ແລະ ດ້ວຍຮາຍຮະອຽດຈາກທ່ານເອງຫລື ຜູ້ໃຫ້ການເບິ່ງແຍງດູແລຂອງທ່ານ, DDA ໄດ້ຊັບອກໂອກາດທີ່ຈະເອົາຮາຍຮະອຽດໃຫ້ທ່ານຫລືຜູ້ໃຫ້ການເບິ່ງແຍງດູແລຂອງທ່ານເພື່ອຈະເນັ້ນຫນັກການປິ່ນປົວຂອງທ່ານກ່ຽວກັບການປິ່ນປົວຜິວຫນັງແລະການສັງເກດເບິ່ງຜິວຫນັງ.

ການປະເມີນຜົນ DDA ຂອງທ່ານໄດ້ພົບເຫັນວ່າທ່ານຢູ່ໃນອັນຕາຍຂອງການອຸດໂຊມຂອງຜິວຫນັງຍ້ອນຄວາມກົດດັນ, ຄວາມອຸ່ນຊື່ນ, ຄວາມອົດກິ່ນບໍ່ໄດ້, ຫລືການບໍ່ເຫນັງຕິງ, ຊຶ່ງສາມາດນຳພາໄປສູ່ການຕິດເຊື້ອໂຮກ ແລະ ແມັດຕາເຖິງການເສັຽຊີວິດ. ເມື່ອເວລາການປະເມີນຜົນຂອງທ່ານພົບວ່າທ່ານຕິກຢູ່ໃນອັນຕາຍຂອງການອຸດໂຊມຂອງຜິວຫນັງ, DDA ເລີ່ມຕົ້ນ Skin Observation Protocol (SOP). ອັນນີ້ລວມເອົາການສັງຄັດໄປຫານາຍຫມໍ້, ຜູ້ທີ່ຈະເຮັດການປະເມີນຜົນເບິ່ງຜິວຫນັງໃຫ້ແລ້ວ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມັກກວ່າ, ຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຂອງທ່ານຈະຍື່ນຫນັງສືກ່ຽວກັບສະພາບຜິວຫນັງປັດຈຸບັນຂອງທ່ານ, ແທນທີ່ວ່າຈະແມ່ນນາຍຫມໍ້ທີ່ມີສັນຍາຜ່ານ DDA. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານເລືອກເອົານາຍຫມໍ້ໃຫ້ເຮັດການປະເມີນຜົນ SOP ໃຫ້ແລ້ວ, ຜູ້ຈັດການເອກສານຂອງທ່ານຈະໃຫ້ນາຍຫມໍ້ຕິດຕໍ່ທ່ານພາຍໃນ ຫ້າ (5) ວັນ ເພື່ອຈະເຮັດຫມາຍນັດການປະເມີນຜົນ SOP. ຖ້າຫາກວ່ານາຍຫມໍ້ບໍ່ວ່າງທີ່ຈະເຮັດຫມາຍນັດຫລັງຈາກຄວາມພະຍາຍາມສອງເທື່ອຫລືຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຂອງທ່ານບໍ່ເອົາໃຫ້ DDA ຫນັງສືກ່ຽວກັບສະພາບຜິວຫນັງປັດຈຸບັນຂອງທ່ານ, ຜູ້ຈັດການເອກສານຂອງທ່ານໄດ້ຖືກບິງໃຫ້ທຳການລາຍງານທີ່ຕ້ອງໄດ້ເຮັດໄປຫາພະແນກ Child Protective Services ຫລື Adult Protective Services.

ເມື່ອເວລາບຸກຄົນຕິກຢູ່ໃນການສ່ຽງອັນຕາຍຂອງການອຸດໂຊມຂອງຜິວຫນັງຍ້ອນຄວາມກົດດັນ ມັນມີການບົວຮະບັດອັນງ່າຍໆຢ່າງຊຶ່ງສາມາດຖືກເອົາໃຫ້ໂດຍທ່ານເອງ, ຫລື ສຳລັບທ່ານ, ເພື່ອຈະໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າຜິວຫນັງຂອງທ່ານໃຫ້ຢູ່ຢ່າງແຂງແຮງ. ອັນນີ້ແມ່ນຄຳແນະນຳທີ່ໄປຢ່າງຢ່າງທີ່ຈະປະຕິບັດຕາມ.

1. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫລືອນຳການອາບນ້ຳ ຫລື ການບົວຮະບັດສ່ວນຕົວ, ຈົ່ງຂໍໃຫ້ບຸກຄົນຜູ້ທີ່ຊ່ວຍເຫລືອທ່ານເພື່ອຈະເບິ່ງຜິວຫນັງຂອງທ່ານທຸກໆບ່ອນ, ໂດຍສະເພາະແລ້ວບ່ອນທີ່ມີກະດູກຢູ່ໃນຮ່າງກາຍຂອງທ່ານເພື່ອຈະຊອກເບິ່ງການປ່ຽນແປງຕ່າງໆໃນການປາກົດຕົວຂອງຜິວຫນັງ, ລວມທັງອຸນຫະພູມ, ບ່ອນເປີດ, ຄວາມເຈັບປວດ ແລະ/ຫລື ກິ່ນ.
2. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານສາມາດອາບນ້ຳເອງ, ຈົ່ງເບິ່ງຜິວຫນັງຂອງທ່ານສຳລັບການປ່ຽນແປງຕ່າງໆໃນຮະຫວ່າງການອາບນ້ຳຂອງທ່ານ, ລວມທັງການປ່ຽນແປງຕ່າງໆໃນການປາກົດຕົວຂອງຜິວຫນັງ, ສີ, ອຸນຫະພູມ, ບ່ອນເປີດ, ຄວາມເຈັບປວດ ແລະ/ຫລື ກິ່ນ.
3. ຈົ່ງເວົ້າລົມນຳຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວພະຍາບານຂອງທ່ານກ່ຽວກັບການປ່ຽນແປງໃນການປາກົດຕົວຂອງຜິວຫນັງຂອງທ່ານ. ບອກໃຫ້ເຂົາເຈົ້າຮູ້ຈັກຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີບັນຫານຳຈຸດເຂັງຕິງທີ່ຜິດປົກກະຕິຫລືບໍ່ສະບາຍຕົວຕໍ່ຜິວຫນັງຂອງທ່ານ. ຂໍໃຫ້ເຂົາເຈົ້າເບິ່ງຜິວຫນັງຂອງທ່ານ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄຳຖາມ ຫລື ຄວາມຂ້ອງໃຈແນວໃດກ່ຽວກັບຜິວຫນັງຂອງທ່ານ, ຖາມຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຂອງທ່ານສຳລັບຄຳແນະນຳກ່ຽວກັບການບົວຮະບັດຜິວຫນັງ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີການອຸດໂຊມຂອງຜິວຫນັງໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າທ່ານແລະຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວຂອງທ່ານເຂົ້າໃຈວ່າຈະບົວຮະບັດເຂດນັ້ນແນວໃດ.
4. ຄັດນາມນຳຫນັງສືສະບັບນີ້ທ່ານຈະພົບເຫັນເອກສານການສຶກສາເພື່ອຈະຊ່ວຍເຫລືອໃຫ້ທ່ານແລະຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວຂອງທ່ານໃຫ້ເຂົ້າໃຈຄວາມສຳຄັນຂອງການບົວຮະບັດຜິວຫນັງແລະການບາດເຈັບເອງຕົງ.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄຳຖາມກ່ຽວກັບການບົວຮະບັດຜິວຫນັງຂອງທ່ານ, ຫລືການປ່ຽນແປງໃນການປາກົດຕົວຂອງຜິວຫນັງຂອງທ່ານ, ທ່ານຄວນຈະໂທຫາທ່ານຫມໍ້ຂອງທ່ານ ຫລືຜູ້ໃຫ້ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຄົນອື່ນໂດຍທັນທີໂລດ.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄຳຖາມກ່ຽວກັບຮາຍຮະອຽດອັນນີ້, ກະຮຸນາຕິດຕໍ່ໄປຫາຜູ້ຈັດການເອກສານ/ຊ່ວຍເຫລືອ DDA, \_\_\_\_\_, ໄດ້ທີ່ \_\_\_\_\_. ເອົາເຈົ້າຈະສົ່ງທ່ານໄປຫານາຍຫມໍ້ ຫລື ບ່ອນຊ່ວຍເຫລືອດ້ານສຸຂະພາບບ່ອນອື່ນເພື່ອຮາຍຮະອຽດເພີ່ມເຕີມ.

ດ້ວຍຄວາມຮັກແພງ,

DDA ຜູ້ຈັດການເອກສານ/ຊ່ວຍເຫລືອ  
ສອດມານຳ